

校園簡訊 School News Letter

第二百零九期 / Issue 209 – November 30, 2021

聖城中文學校 S. A. Chinese Culture Institute

11927 Mesquite Mesa St., S.A. TX 78249 Tel. (210) 415-7641

<https://sacci.us>

【第二十四屆朗誦/朗讀/演講活動】

【24th Annual Recital/Reading/Speech Activity】

第二十四屆朗誦/朗讀/演講活動於十一月十四日下午一點半各班在網上舉行。以下為各班前三名名單：

Our 24th Annual Recital/Reading/Speech event was held at 1:30 pm online on November 14th. Here is the name list of top three from each grade:

Grades	第一名(1 <sup>st</sup> Place)	第二名(2 <sup>nd</sup> Place)	第三名(3 <sup>rd</sup> Place)
Beginner 3 小河的歌	陳俐娜 Lila Tran	葉若嵐 Lauren Hunzeker	陳志美 Madisyn Chen
Intermediate 1 Helping others makes me happy	伍浩寬 Reagan Ng	楊沛縈 Nydia Young	王維騰 Drake Wang
Intermediate 3 我的寵物	王柏茜 Aubrey Wang	陶雅婷 Maya Tall	古純美 Nirmal Kozak
Advanced 1 第五冊課文	林伽妍 Sophie Lin	伍珍珠 Sue Ng	郭原里 Nathan Kuo 馮莉芳 Elyssa Forn

在此感謝家長，老師和參與這次朗誦/朗讀/演講活動的學生們，由於他們的努力，事前一再練習，使得這次活動十分成功。

We would like to thank all parents, teachers and students who had participate our Recital /Reading /Speech event. Your hard work and dedication made this

event a very successful one.

【十二月份注意項 - December Events Reminder】

1. 十二月五日 – 春季班開始註冊。請於十二月十九日學期結束前完成註冊手續。

**12/5/21** – Registration for spring semester starts. Please be sure to get the registration done before the last day of the fall semester (12/19/21), so that we can plan our curriculum accordingly.

2. 十二月十九日 – 本學期最後一天上課。當天第一、二節課舉行期中考及規定寒假作業。學生如不能按時考試，可提前於十二月十二日考試。請與老師安排時間。除非病假，不得安排補考。

**12/19/21** – This is the last day of the Fall Semester. Students will take mid-term exams during first & second periods; teachers will also assign winter break homework. Students who are unable to come to class on 12/19 may take their exam on 12/12.

Please make arrangements with your teachers. No make-up tests will be allowed except due to illness.

3. 十二月二十日 – 寒假開始，下學期開學日定於明年一月九日。

**12/20/21** – Winter break commences. Spring Semester classes will resume on 1/9/2022.



祝大家寒假快樂！

*Have a nice Winter Break!!*